
 

 

Referat af kollegierådsmøde 
Den 26-01-2019 kl 17 

 

1. Fremmødte 

- Sebastian Krog 3230 

- Amanda Kofod 2011 

- Martin 2011 

- HC  3322 

- Joachim 1036 

- David 1033 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Ingen. 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

 

 

4. Godkendelse af referat 

Referatet godkendt.  

 

5. Post 



 

 

Faktura fra Vigerslev er betalt. Skulle have været på sidste års regnskab fra 
fødselsdagen. 
2 rundvisninger af kommende beboer aftales, Anders som tovholder.  
Netudvalget begynder på udkiftningen af netværksudstyret fra uge 7.  
I den forbindelse kan der være støj og netværksudfald på omtil et par timer. 
Martin lægger et opslag på facebook gruppen.  
Anmodning om nyt udstyr fra musikudvalget: reperations udstyr til 
trommesæt, ny basforstærker og guitar forstærker, vigtigst er akustisk skum 
til lydisolering af lokalet.  
Lydisoleringen koster ca. 1.400 
Isoleringen godkendes fra rådets budget.  
Udstyr koster ca. 9.528,70 
Rådet godkender den del af forespørgslen som går til trommesættet. Til 
4700.  
Forstærkere må vente til næste år, da de stadig virker.  
Musikudvalgets budget er hermed opbrug for regnskabsåret.  
Martin skriver til dem.  
 
6. Nyt siden sidst 

- Den ene HCØ facebookgruppe er blevet lukket.  

- Indgangspartiet til HUSET er under konstruktion.  

 
 
 
 
7. Konto Update 

250.000 i plus.  

 
8. Opdatering om baren 

1. Mail 



 

 

- Ønsker at have en mail.  

- Frederik opretter en. 

 
2. Nøgler 

- Der laves et dobbelt nøgle system. 

 

3. Vedtægter 

- Opdaterede vedtægter på hjemmesiden.  

 

4. Møde med barbestyrelsen 

- Martin, Amanda og HC arrangerer et møde med repræsentanter fra bar 
bestyrelsen og laver et udkast til en aftale.  

 
9. Motionsudvalget 

- anmodning om motionsudvalgs styret personlig træning mod betaling 
afvises. Det giver problemer ift. Skat/moms registrering. Simon Agerbo er 
velkommen til at køre personlig træning i sit eget navn, eller uden betaling i 
udvalgets navn.  
- Martin informerer udvalget om beslutningen.  
- kommunikationen mellem udvalget og rådet mangler en del. De tager sig 
en del friheder. De følger ikke aftalen fra  
36.040 er brugt, de er stadig inden for budgettet.  
- der tages et møde mellem råds repræsentanter og motionsudvalget, hvor 
vilkårene for deres bevilling gennemgåes med dem, samt reprimande for 
kommunikationen.  
Amanda, Martin, HC og Joachim tager mødet med dem. 
 
10. Brygudvalget  



 

 

- Vedtægterne godkendes.  

 

11. Ny Rådsliste og bankpapirer 

- Ny rådsliste skal printes og hænges op.  

- Billed ID + sygesikringsbevis sendes til banken.  

 

12. Planlægning af næste møde 

- Mandag d. 11/2 klokken 18:30 

 

13. Punkter til næste gang. 

- Opfølgning på motionsudvalget.  

- Revision af husordenen.  

Sebastian skriver et udkast.  

 
14. Evt. 


